
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Vysoká nad Labem 
č.8/2010 ze dne 23.8.2010 

 
Místo konání :          klubovna u fotbalového hřiště 
Čas zahájení :          17.00 hod   
Čas ukončení :         18:30 hod 
Přítomní členové zastupitelstva obce : Ing. Jiří Horák, František Salavec, Ing. Heda Pellarová, Miloslava 
Marečková,   
Počet přítomných členů zastupitelstva :   
Omluven :  Miroslav Píša 
Bez omluvy: Jiří Brož 
Zasedání usnášeníschopné : ano 
Hosté: dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Králič, František Salavec  
 
Program jednání :  
Na úvod zasedání byla provedena prohlídka stavby autobusové zastávky a zálivu u hostince U Salavců. Starosta 
seznámil zastupitele se stavem stavby, která má být dokončena do 31.8.2010. Zároveň seznámil zastupitele 
s úmyslem rozšířit a zpevnit příjezdovou komunikaci ke sportovnímu areálu, včetně parkoviště u hostince. 
Diskuze. Zastupitelstvo souhlasí se změnou příjezdové komunikace včetně parkoviště. 
 
1.1    Zahájení, schválení zápisu z minulého zasedání. 
Starosta obce pozdravil přítomné, konstatoval, je přítomno členů 5 zastupitelstva, tedy nadpoloviční většina a 
tím je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zápis z minulého zasedání byl řádně ověřen a vyvěšen na elektronické i 
fyzické úřední desce 
Návrh usnesení č.1/8/2010 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje zápis z minulého zasedání  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0  
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
1.2 Schválení programu, určení ověřovatelů zápisu. 
Starosta konstatoval, že program dnešního zasedání byl dle jednacího řádu 7 dní předem zveřejněn na 
elektronické i fyzické úřední desce.  
Dále navrhl ověřovatele zápisu – Jaroslava Králiče a Františka Salavce  
Návrh usnesení č. 2/8/2010:  
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
schvaluje program dnešního zasedání s výše uvedenou změnou 
určuje ověřovatele zápisu –  Jaroslava Králiče a Františka Salavce 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 

2. Rozpočtové opatření č. 2/2010 
Starosta předložil a okomentoval rozpočtové opatření. 
 

Rozpočtová opatření - 02/2010 

  MD   D   

  § položka částka § položka částka 

účelové dotace na činnost samosprávy   4112 309 820       

        6171 5011 60 000 

        6171 5021 29 820 

        6171 5038 10 000 



        6171 5139 80 000 

        6171 5156 50 000 

        6171 5166 80 000 

volby 2010   4111 35 100 6114 5137 35 100 

Zpravodaj       3399 5194 -12 000 

        3349 5169 12 000 

odpadní vody - opravy       6171 5171 -50 000 

        2321 5171 50 000 

ÚP   4116 108 000 3639   108 000 

záležitosti kultury       3319 5137 -20 000 

        3319 5139 -10 000 

        3319 5229 -10 000 

        3319 5169 30 000 

        3319 5175 10 000 

poplatek z ubyt. kapacity 6171 2111 -10 000       

    1345 10 000       

zvonička       3635 5169 -70 000 

        3326 6122 70 000 

 
Návrh usnesení č. 3/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje rozpočtové opatření č.2/2010 dle tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

3. Projednání Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcných břemen s firmou Telefónica O2 
Czech Republic, a.s. 

Starosta předložil a okomentoval. Jedná se o rozestavěný dům („bytovku“) vedle F. Kráma, jde o telefonní 
přípojku. Cena 350,- Kč za bm. je respektována. 
Diskuze 
Návrh usnesení č. 4/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcných břemen s firmou Telefónica O2 Czech 
Republic, a.s. na pozemku p.č. 1301/6  dle přílohy tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 

4.          Projednání kupní smlouvy na  pozemek p.č. 1210/2 v k.ú Vysoká nad Labem 
Starosta předložil a okomentoval. Záměr byl předepsanou dobu zveřejněn na úřední desce, znalecký posudek.je 
doložen. Diskuze. Pan Salavec navrhl, že v kupní smlouvě bude předkupní právo pro obec. 
Návrh usnesení č. 5/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje uzavření kupní smlouvy na pozemek 1210/2 v k.ú Vysoká nad Labem s Mysliveckým sdružením 
Podlesí Vysoká nad Labem za cenu 19.410,- Kč, určenou znaleckým posudkem č. 5222/10 vypracovaným Ing. 
Neumannem, Hradec Králové, Břetislavova 1219, dne 16.7.2010. V kupní smlouvě bude stanoveno předkupní 
právo pro obec Vysoká nad Labem. 
Pověřuje starostu obce, Ing. Jiřího Horáka, podpisem kupní smlouvy. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 



5. Různé 
5.1. Revokace usnesení č. 4/7/2010 
Starosta předložil a okomentoval. Na minulém zasedáni bylo přijato následující usnesení: 
Usnesení č. 4/7/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje závěrečný účet obce Vysoká nad Labem za rok 2009 s výhradou 
Přijímá předložená opatření k nápravě nedostatků 
 
Toto je dle auditu špatně, je třeba usnesení revokovat do správného znění.  
 
Návrh usnesení č. 6/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Revokuje usnesení č. 4/7/2010 
Schvaluje závěrečný účet obce Vysoká nad Labem za rok 2009 a uzavírá ho vyjádřením souhlasu s celoročním 
hospodařením s výhradou, na základě níž přijímá  opatření nápravě dle přílohy tohoto zápisu. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5.2. Parapety k novým oknům v MŠ. 
Starosta předložil a okomentoval. Původní záměr byl nechat stávající parapety a za rok je vyměnit spolu se 
zateplením. Při demontáži oken však došlo k poškození parapetů, proto je třeba dát nové. Firma BKB Křesťan  
(dodavatel oken do MŚ) předložila cenovou nabídku na 15.408,- Kč včetně dopravy a montáže. 
Diskuze. 
Návrh usnesení č. 7/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje nákup parapetů do mateřské školy dle cenové nabídky v příloze tohoto zápisu.. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5.3. Dopis od ZEOS Jevíčko 
Starosta informoval zastupitele o nabídce firmy ZEOS Jevíčko zastoupené Ing. Petrem Šilarem. 
Diskuze 
 
5.4. Petice proti zhoršování dopravní situaci v obci. 
Starosta seznámil zastupitele s textem petice a s důvody, které ho vedly k jejímu sepsání: zastavení prací na 
R35, oprava a zesílení mostu a odkládání rozšíření silnice z Vysoké do Pardubic. Komunikace III. třídy v 
katastru obce Vysoká nad Labem jsou již nyní enormně zatížené osobní i nákladní automobilovou dopravou, 
jsou úzké, poškozené a zcela nepřipravené na nárůst další dopravy. Souběh tří výše uvedených faktorů bude 
znamenat totální kolaps dopravy na silnicích v katastru naší obce, která se stane „úzkým hrdlem“, kde bude 
docházet k dopravním kolapsům a tragickým nehodám, se všemi nepříznivými důsledky pro občany Vysoké nad 
Labem, děti i dospělé. Rozhodnutí ministra dopravy o zastavení stavby rychlostní komunikace  R35 v úseku od 
Opatovic nad Labem přes Labe do Rokytna a Časů se velmi nepříznivě dotkne i naší obce. Důsledkem totiž 
bude, že tranzitní doprava, která by jinak využila tuto novou komunikaci, bude hledat nejbližší trasu, a tou bude 
zkratka přes nově opravený a zesílený most u Vysoké nad Labem. V tom případě lze očekávat totální kolaps 
dopravy na silnicích v katastru naší obce, která se stane „úzkým hrdlem“, kde bude docházet k dopravním 
kolapsům a tragickým nehodám, se všemi nepříznivými důsledky pro občany Vysoké nad Labem, děti i dospělé.  
Jednání z pozice obce již starosta zahájil – dne 4.8.2010 písemně oslovil pana radního Ješinu (radní pro dopravu 
KHK) s žádostí o informace a nabídkou pomoci v přípravných pracích na rozšíření silnice. Zatím nedostal 
odpověď. 
 
5.5. Nákup nového zařízení pro údržbu obce. 
Starosta předložil a okomentoval. Původní STIGA měla před cca 2 týdny neopravitelnou poruchu motoru. 
Protože se jedná o klíčové zařízení pro údržbu obce, seznámil ihned starosta se situací většinu dosažitelných 



zastupitelů a s jejich souhlasem objednal nový stroj: STIGA PARK PRO 20 ( vylepšený typ, se silnějším 
motorem a pohonem 4 kol). Všechna přídavná zařízení lze použít. Původní cena 210 tisíc korun, akční cena byla 
199 tis. Kč, konečná cena pro nás 180 tis. Kč  
FP budou přesunuty z položky zateplení MŠ, kde bylo v rozpočtu 1 milion korun, který letos neutratíme 
(platíme pouze podřezání za cca 0,5 mil.) 
 
Návrh usnesení č. 8/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje nákup víceúčelového zařízení STIGA PARK PRO 20 za cenu 180 tis. Kč. Finanční prostředky budou 
přesunuty z paragrafu 6171, položky 5171 (činnost místní správy – opravy a udržování). 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
5.6. Rozpočtové opatření č. 3/2010 
Starosta předložil a okomentoval. 
 

Rozpočtová opatření - 03/2010 

  MD   D   

  § položka částka § položka částka 

 Nákup víceúčelového zařízení STIGA PARK PRO 20       6171 5171 - 180.000 

        3745 6122 180.000 

 
Návrh usnesení č. 9/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání  
Schvaluje rozpočtové opatření č.3/2010 dle tohoto zápisu.  
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
5.7. Prominutí poplatku za svoz KO 
Jedná o občany, kteří mají TP nahlášený na OÚ nebo kteří prokazatelně nebydlí v obci. 
 
Návrh usnesení č. 10/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Promíjí  platbu poplatku za svoz KO v celkové částce 15.640,- Kč občanům obce dle tabulky v příloze tohoto 
zápisu 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 
8.8. Finanční pomoc obcím postiženým povodněmi, vyhlášení veřejné sbírky  
Pan Salavec navrhl poslat finanční pomoc prostřednictvím občanského sdružení ADRA. Diskuze. 
Návrh usnesení č. 11/8/2010: 
Zastupitelstvo obce Vysoká nad Labem po projednání 
Schvaluje finanční dar ve výši 7.000,- Kč občanskému sdružení ADRA, o.s., na pomoc obětem povodní v ČR. 
Hlasování: 
Pro :   5 
Proti :   0   
Zdržel se:  0 
Usnesení bylo přijato. 
 



 


